義守大學志願服務績優獎章申請表
   I-Shou University Outstanding Volunteer Service Award Application Form
1、 填寫本表一律以打字或打字剪貼處理，如篇幅不敷使用，可自行增加附件處理。 
This form must be completed using typing or by cutting and pasting typed text. If the space provided is insufficient, additional pages may be attached.
2、 申請表務必經推薦人簽章及撰寫意見(可找導師或其他願推薦之教師)，否則不予受理申請。 
The application must include the signature and comments of a recommender (such as a class advisor or any teacher willing to recommend you), otherwise the application will not be accepted.
3、 實施要點請參照公告附件。
For implementation details, please refer to the attached announcement.
	Application Date： 

	姓  名（中  文） 

Full Name (Chinese)
	  
	連絡電話
Contact Number
	  

	姓  名 （英譯名）
Full Name (English) 
	  
	E-mail
	  

	系所(全名)
Department (Full Name)
	 
	年 級
Year
	  

	學  號 

Student ID Number
	  
	身分證字號
National ID Number
	  

	獎狀需求格式
Certificate Format Preference
	□必須為紙本獎狀Printed Certificate
□電子獎狀即可Electronic Certificate

	自我成長經驗（本欄不敷使用時，請自加附件處理）
Personal Growth Experience

(If the space is insufficient, please attach additional pages.)
	

	推薦人
Recommender
	    
	推薦意見
Recommendation Comments
	  

	生活輔導組審核
Review
	

	(本欄由業務單位填寫) (To be completed by the responsible office)
服務證明書字號 
日期 


訓練認證Training Certification
	參與訓練時間
Training Period
	參與活動名稱
Activity Name
	認證時數

Certified Hours
	認證單位/

證明文件
Certifying Unit/ Supporting Documents
	備註Remarks

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	


Total Certified Training Hours:__________訓練認證時數共計    小時整

服務時數認證Volunteer Service Hour Certification
	擔任服務時間
Service Period
	參與活動名稱/擔任職務
Activity Name / Position Held
	認證時數

Certified Hours
	認證單位/

證明文件
Certifying Unit/ Supporting Documents
	備註Remarks

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	


Total Certified Service Hours:_____________服務認證時數共計    小時整
義守大學志願服務訓練暨服務時數認證標準

I-Shou University Volunteer Training and Service Hour Certification Standards
	訓練認證標準Training Certification Standards

	1
	凡領有志工訓練證明者，以證明書記載為準。
Those holding a volunteer training certificate shall follow the certified hours as stated on the certificate.

	2
	凡擔任學校班級或正式社團各級幹部，以2小時為限，視同領導訓練。
Students serving as class or official student club officers may be credited with a maximum of 2 hours as leadership training.

	3
	凡參加各類志願服務相關專題演講者，每場以1小時為限。
Participation in various volunteer-related seminars may be credited up to 1 hour per session.

	4
	學生會辦理之觀山子云幹部訓練註1。
Participation in the “Guan Shan Zi Yun” leadership training held by the Student Association. (Note 1)

	5
	其他經各單位認可相關訓練，由該單位簽證參考。
Other relevant training approved by respective units may be credited with the unit’s signature.

	服務時數認證標準Service Hour Certification Standards

	1
	凡擔任學校班級或正式社團各級幹部，每學期得認證以10小時為限，但不得與訓練認證重複。
Students serving as class or official club officers may be credited up to 10 hours per semester, which cannot be counted towards both training and service.

	2
	凡擔任學校各勞動服務、活動服務、勤務活動或社區服務，由主辦單位簽證參考。
Participation in school labor services, event services, duty assignments, or community service must be certified by the organizing unit.

	3
	寒暑假從事育樂營隊者，每天以8小時為限。
Participation in winter/summer camp activities may be credited up to 8 hours per day.

	4
	學生會辦理的社辦值班服務每30小時折計服務時數10小時。
For student association office duty, 30 duty hours can be converted to 10 certified service hours.

	5
	例行性服務，表列以月為單位，每月不超過40小時，若超出40小時，請說明及詳列明細表。
Routine services are calculated monthly, with a maximum of 40 hours per month. If this limit is exceeded, detailed explanations and breakdowns must be provided.

	6
	其他服務項目經由生活輔導組認可者。
Other service items recognized by the Student Campus Life Guidance Section may also be certified.


註1：結業證書背面，須有課程名稱、授課講師及授課時數3項，始得認可。
Note 1: The back of the training completion certificate must include the course name, instructor’s name, and total instruction hours to be recognized.
